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 Mika Nummenpalo teki seuraavan valtuustoaloitteen: 
 

”Käytännön kehitysehdotus selvitettäväksi kaupunkikehityksestä 
vastaaville. 
 
Matkailijan näkökulmasta Salon keskusta alueelta puuttuu mahdollisuus 
tavarasäilytykseen. Tämä lisäisi päivämatkailijan ja/tai paikallisen 
liikkumisen mukavuutta ja toisi myös turvaa keskusta-alueella liikkujille. 
 
Näiden sijainti voisi olla bussi- ja/tai juna-asemalla, kuten useissa suurissa 
kaupungeissa. Tavarasäilytyslokeroissa voisi olla myös usb-pistorasiat 
esim. älylaitteiden lataamista varten. 
 
Tarve on todettu, kun muutamat matkaajat ovat kysyneet esim. R-kioskilla 
takahuonetta laukkujen säilytykseen. Paikallisena aloin itsekin miettiä, että 
mihin veisin rinkkani. 
 
Salon Kiskossa on jopa Suomen johtava valmistaja näille säilytys 
lokeroille. 

 
Salossa, elokuun 29. päivänä 2022  

 
Liike Nyt valtuustoryhmä Mika Nummenpalo” 

 
Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallitukselle 
valmisteltavaksi. 

 
 Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen kello 18:35. 
 
 
Tiedoksianto Kaupunkikehityspalvelut 


